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Elīna – Labdien! Sakiet vai ir plānots

Labdien! Sakiet vai ir plānots uzlabot infrastruktūru dārziñu teritorijās? Arī šie iedzīvotāji
maksā īpašuma nod.un velas, lai esošā infrastruktūra tiktu uzlabota!


